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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  20η 

 

Της  19ης Νοεμβρίου  2001 

 

Ημέρα  ΔΕΥΤΕΡΑ  και ώρα  21.00’ μ.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ : ΠΕΡΔΙΚΗΣ  ΖΗΣΗΣ                       

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αναστασιάδης Αντώνιος, Αργυριάδης 

Νικόλαος,  Βαβαλέκας Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος Ηλίας,  Βλάχος Ιωάννης, 

Γκότσης Ηλίας, Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Καβακλιώτης Αντώνιος, 

Καϊδατζής Νικόλαος, Κουρουζίδης Μηνάς, Κωνσταντινίδου Ελένη, Μισυρλής 

Σπυρίδων, Μπάρκας Αθανάσιος, Νέδος Νικόλαος,  Νυκτοπάτης  Αντώνιος, 

Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, Στρατουδάκης Στυλιανός, Συμεωνίδης 

Δημήτριος, Σωτηριάδης Δημήτριος, Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας. 

  

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1)  Αγγελίδης Πέτρος, 2) Μπόγιογλου  Βάσω, 3) Συμεωνίδης Βασίλειος.  

 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α    Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο  :  Διατύπωση γνώμης για τον Οργανισμό Εσωτερικής Υπηρεσίας του 

Ν.Π. «1ος  Βρεφονηπιακός Σταθμός Δήμου Σερρών». 

   

ΘΕΜΑ 2ο  : Κατάθεση αίτησης παράτασης παραχώρησης στο Δήμο του 

Τουριστικού Περιπτέρου και έγκριση της δια δημοπρασίας μισθώσεώς 

του. 

  

ΘΕΜΑ 3ο : Φιλοξενία αντιπροσωπείας από το Βελίκο Τύρνοβο της Βουλγαρίας.  

 

ΘΕΜΑ 4ο : Έγκριση καταβολής επιδομάτων σε υπαλλήλους του Δήμου. 
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ΘΕΜΑ 5ο : Επανασυγκρότηση του Διοικητικού Συμβουλίου του Ν.Π. «39η 

Σχολική Επιτροπή 18ου Νηπιαγωγείου Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ 6ο : Σύσταση Ν.Π. με την επωνυμία «57η Σχολική Επιτροπή 1ου Λυκείου 

Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ 7ο : Τροποποίηση συστατικής πράξης του Ν.Π. «1η Σχολική Επιτροπή 1ου 

Γυμνασίου – 1ου Λυκείου Σερρών». 

  

ΘΕΜΑ 8ο : Έγκριση της 29/2001 απόφασης της Δημαρχιακής Επιτροπής περί 

καθορισμού τέλους κατάληψης πεζοδρομίου ή οδού για την 

τοποθέτηση κάδων συλλογής και αποκομιδής μπάζων και άλλων 

υλικών πλην απορριμμάτων. 

 

ΘΕΜΑ 9ο:  Αποδοχή χρηματοδότησης 46.000.000 δρχ. και κατανομής αυτής στα 

Ν.Π. « Παιδικοί και Βρεφονηπιακοί  Σταθμοί  Δήμου Σερρών». 

 

 ΘΕΜΑ 10ο:  Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην έκτακτη γενική συνέλευση των 

μετόχων της Ε.Δ.Ε.Χ.Υ. στη Θεσσαλονίκη. 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο για τις 

ανάγκες του Τμήματος Η/Μ  Έργων.  

 

ΘΕΜΑ 12ο:  Συμβιβασμός ή μη του Δήμου με ιδιοκτήτες ρυμοτομούμενης έκτασης 

των κ.κ. Μαρία και Ευσταθίου Χάψαλη.  

 

ΘΕΜΑ 13ο:  Συμβιβασμός ή μη του Δήμου με τον ιδιοκτήτη ρυμοτομούμενης 

έκτασης κ. Διονύσιο Κίτσιο.  

 

ΘΕΜΑ 14ο:  Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

εμβαδού 14,20 τ.μ. στους δικαιούχους: α) Αθανάσιο Μαδεμλή, β) 

Μπουμπουλίνα συζ. Αθαν. Μαδεμλή, γ) Κωνσταντίνου Μαδεμλή κλπ.  

 

ΘΕΜΑ 15ο:  Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

εμβαδού 0,40 τ.μ. στους δικαιούχους κ.κ. Στέργιο Σταμπουλή και 

Γεώργιο Σταμπουλή.  

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση- ενημέρωση αποφάσεων Δ. Σ. των Δημοτικών Επιχειρήσεων.   

 

ΘΕΜΑ 17ο : Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης: «Σύνταξη 

οριζοντιογραφίας-υψομετρίας δύο τμημάτων οδών Αγ. Συμεών και 

Μετοχίου-Ξηροτόπου».  

 

ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση ανάθεσης της μελέτης : «Ολοκλήρωση χαρτογράφησης 

Δημοτικού Διαμερίσματος Οινούσας από οικία Δημ. Ταΐρη προς παλιά 

δεξαμενή και κατά μήκος του δρόμου ρυμοτομίας έως το ρέμα και 

κατά μήκος του ρέματος έως την ποτίστρα και κατά μήκος του δρόμου 

Χιονοχωρίου έως καινούργια δεξαμενή».   
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ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Άρδευση-φυτεύσεις πάρκιγκ βαρέων 

οχημάτων».  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση μελέτης του έργου:  «Κατασκευή δρόμου για πρόσβαση στον 

οικισμό και την ευρύτερη περιοχή Χιονοχωρίου-Δ.Δ. Οινούσας (Β’ 

φάση)». 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Συνέχιση των εργασιών πράξης εφαρμογής Πολεοδομικής μελέτης 

«Εργατικών Κατοικιών» Δήμου Σερρών για το έτος 2001.  

 

ΘΕΜΑ 22ο: Συνέχιση των εργασιών πράξης εφαρμογής Πολεοδομικής μελέτης 

«Σιγής-Γονατά» Δήμου Σερρών για το έτος 2001.  

 

ΘΕΜΑ 23ο: Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του 

έργου: «Ασφαλτόστρωση οδών Φλέμιγκ και Βύρωνος». 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Συμπλήρωση δικτύου Φ.Ο.Π. με την τοποθέτηση 35 φωτιστικών 

σωμάτων.  

 

ΘΕΜΑ 25ο:   Διακοπή ή μη της σύμβασης βάσει του άρθρου 8  αυτής του έργου: 

«Αναβάθμιση της πόλης των Σερρών: πλαίσιο προτύπων ερευνητικών 

μελετών και πιλοτικό πρόγραμμα υλοποίησης». 

 

ΘΕΜΑ 26ο : Απόδοση τιμής στον συγγραφέα Ιάκωβο Καμπανέλλη. 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του 

Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 
  

 

20η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2001 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, κύριε Δήμαρχε, διανεμήθηκε 

στον καθένα σας, μια εισήγηση της ΔΕΠΚΑ και της ΔΕΠΣ, με την υποβολή 

προτάσεων για την δημιουργία κάποιων δομών που ήδη υφίστανται και λειτουργούν, 

ή άλλες οι οποίες θα δημιουργηθούν. Αυτές που λειτουργούν, λειτουργούσαν με 

χρηματοδότηση κατά μεγάλο μέρος των λειτουργικών δαπανών τους από το Β’ 

Κ.Π.Σ., το οποίο έχει λήξει και ζητείται από τις δυο αυτές Δημοτ. Επιχειρήσεις, ως 

Δήμος Σερρών, να υποβάλλουμε αίτημα με την συνέχιση κάποιων λειτουργιών.  

Πρώτον: της λειτουργίας του Κέντρου Δημιουργικής Απασχόλησης Παιδιών από την 

ΔΕΠΚΑ, της λειτουργίας Μονάδων Κοινωνικής Μέριμνας από την ΔΕΠΚΑ, της 

λειτουργίας του απογευματινού  και κατά  το Σάββατο τμήματος φύλαξης νηπίων 

στην περιοχή Αγ. Δημητρίου Σερρών από την ΔΕΠΣ.  

 

3 



 

 

Στην δημιουργία νέου κέντρου δημιουργικής απασχόλησης παιδιών από την ΔΕΠΚΑ. 

Στην δημιουργία μονάδας Κοινωνικής Μέριμνας από την ΔΕΠΚΑ. Στην δημιουργία 

νέου κέντρου δημιουργικής απασχόλησης ατόμων με ειδικές ανάγκες από την 

ΔΕΠΚΑ και την δημιουργία κέντρου ημερήσιας φροντίδας ηλικιωμένων, επίσης από 

την ΔΕΠΚΑ. Η ημερομηνία που πρέπει να υποβληθούν οι προτάσεις από τις Δημ. 

Επιχειρήσεις, που θα συνοδεύονται από απόφαση του Δ.Σ. είναι η Τετάρτη 21 

Νοεμβρίου 2001.  

 κ. Σίγκας: Είχαμε θέσει κάποια θέματα που αναφέρονται στο Δημοτικό 

Διαμέρισμα Οινούσας. Και απάντηση, δεν  έχουμε λάβει ακόμη.  

 κ. Πρόεδρος: Για κάποια ζητήματα εξ αυτών, δόθηκαν απαντήσεις. Και για 

ζητήματα της ΔΕΥΑΣ και μάλιστα τα υπόλοιπα, είπαμε να ενταχθούν στο τεχνικό 

πρόγραμμα του επομένου έτους 2002. Εδώ, απαντήθηκαν πριν από την ημερήσια 

διάταξη, από τον κ. Δήμαρχο.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όμως εάν υπάρχει παράλειψη, δεν υπάρχει δόλος, ζητώ 

συγνώμη.  

 κ. Σίγκας: Απλά δεν λάβαμε απαντήσεις. Γιατί είχατε πει, μετά από κάνα δυο 

μήνες, θα μας απαντήσετε. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ακόμα δεν τα συμπεριλάβαμε στο Τεχνικό Πρόγραμμα και 

επειδή αυτό θα το φέρουμε μαζί με τον πρ/σμό, καλόν είναι τότε να κάνετε τις 

προτάσεις σας.  

 κα Ζαπάρα: Θα ήθελα να πω, για την δημιουργία νέου κέντρου δημιουργικής 

απασχόλησης ατόμων με ειδικές ανάγκες, σ΄ αυτή την επιχορήγηση, σ’ αυτό τον 

πρ/σμό, μπορούμε να βάλουμε και την αγορά αυτ/του για ΑΜΕΑ. Να αποκτήσει ο 

Δήμος ένα αυτ/το με επιχορήγηση από το πρόγραμμα. Για να είναι ελεύθερο και το 

άλλο αυτ/το που έχουμε και να εξυπηρετεί περισσότερα παιδιά. Γιατί είναι το 

μοναδικό πρόγραμμα που δίνει την δυνατότητα να αγοράσεις αυτ/το για ΑΜΕΑ.  

 κα Εμμανουηλίδου: Ναι, όταν κάνουμε το σχετικό δελτίο, θα το έχουμε 

υπόψη μας.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 1ο  :  Διατύπωση γνώμης για τον Οργανισμό Εσωτερικής Υπηρεσίας του 

Ν.Π. «1ος  Βρεφονηπιακός Σταθμός Δήμου Σερρών». 

   

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 2ο  : Κατάθεση αίτησης παράτασης παραχώρησης στο Δήμο του 

Τουριστικού Περιπτέρου και έγκριση της δια δημοπρασίας μισθώσεώς 

του. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ως γνωστόν, είναι ιδιοκτησία του ΕΟΤ με χρησιδάνειο μεταξύ 

του  Δήμου  Σερρών  και  Ε.Ο.Τ.   Να   καταθέσουμε   αίτηση   ζητώντας    παράταση 
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παραχώρησης του περιπτέρου χωρίς αντάλλαγμα και εφόσον δοθεί η παράταση, να 

προχωρήσουμε στην έγκριση δημοπρασίας μισθώσεώς του.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Πρόεδρε, είχε λήξει το 1999;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι. 

 κ. Σωτηριάδης: Για αυτά τα δύο χρόνια που πέρασαν, τι καθεστώς επικρατεί 

από το 1999 μέχρι σήμερα;  

 κ. Πρόεδρος: Υπήρχε μισθωτήριο συμβόλαιο, του οποίου η διάρκεια …… 

 κ. Σωτηριάδης: Χωρίς όμως να είναι παραχωρημένο.  

 κ. Πρόεδρος: Ναι, αλλά δεν διεκδίκησε τα επιπλέον. 

 κ. Τερζόπουλος: Όντως κ. Σωτηριάδη, αυτός ο προβληματισμός που βάλατε, 

με απασχόλησε. Με τον πρ/νο του Γραφείου Προσόδων, θα έρθουμε σε επαφή με τον 

ΕΟΤ, για να δούμε πως θα συμπεριφερθούμε γι’ αυτή την ανανέωση. Υπάρχει όντως 

παράλειψη, γιατί δεν ζητήσαμε έγκαιρα την ανανέωση από τον ΕΟΤ.  

 κ. Σωτηριάδης: Μήπως πρέπει να πάρουμε μια απόφαση με αναδρομική 

ισχύ;  

 κ. Τερζόπουλος: Έχω την εντύπωση ότι όταν σιωπηρά αποδέχονται, είναι σαν 

να εγκρίνουν την παραχώρηση.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 3ο : Φιλοξενία αντιπροσωπείας από το Βελίκο Τύρνοβο της Βουλγαρίας.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ήρθε την περασμένη εβδομάδα, μια τριμελής αντιπροσωπεία 

από τον Δήμο Βελίκο Τύρνοβο.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ήταν 4 άτομα. Οι δύο Αντιδήμαρχοι και ένας παλιός 

Δήμαρχος, που είναι νυν Δημοτικός Σύμβουλος, μαζί με την γυναίκα του, που είναι 

προπονήτρια της Εθνικής Βουλγαρίας HANDBALL.  Τους φιλοξενήσαμε μια βραδιά. 

Μετά πήγαν στην Θεσ/νίκη και γύρισαν στην  πατρίδα τους.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 4ο : Έγκριση καταβολής επιδομάτων σε υπαλλήλους του Δήμου. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Αναφέρεται σε μια ολιγάριθμη κατηγορία υπαλλήλων. 

 κ. Σίγκας: Τι επιδόματα είναι αυτά;  

 κ. Πρόεδρος: Διαφορά επιδόματος τρίτου παιδιού, επίδομα γάμου, επίδομα 

τέκνου. Αυτά.  

 κα Ζαπάρα: Γιατί όμως από το 1999, δεν δόθηκαν και δίνονται σήμερα; 

 κ. Πρόεδρος: Τώρα το ανακάλυψαν. Εκ παραδρομής δεν είχαν καταβληθεί τα 

συγκεκριμένα επιδόματα. Είναι ευθύνη του Λογιστηρίου.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ξέχασαν οι υπηρεσιακοί παράγοντες να τα τακτοποιήσουν 

και έμειναν απέξω.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 5ο : Επανασυγκρότηση του Διοικητικού Συμβουλίου του Ν.Π. «39η 

Σχολική Επιτροπή 18ου Νηπιαγωγείου Σερρών». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 6ο : Σύσταση Ν.Π. με την επωνυμία «57η Σχολική Επιτροπή 1ου Λυκείου 

Σερρών». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 7ο : Τροποποίηση συστατικής πράξης του Ν.Π. «1η Σχολική Επιτροπή 1ου 

Γυμνασίου – 1ου Λυκείου Σερρών». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 8ο : Έγκριση της 29/2001 απόφασης της Δημαρχιακής Επιτροπής περί 

καθορισμού τέλους κατάληψης πεζοδρομίου ή οδού για την 

τοποθέτηση κάδων συλλογής και αποκομιδής μπαζών και άλλων 

υλικών πλην απορριμμάτων. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για τους γνωστούς μεγάλους κάδους ενός 

επιχειρηματία συμπολίτη μας. Η απόφαση του Δ.Σ. παλαιότερα και στο τέλος της 

Δ.Ε., γιατί πρόκειται περί κανονιστικής απόφασης, αναφέρεται στην επιβολή τέλους 

3.000 δρχ. για την τοποθέτηση του κάδου έως 5 μέρες στην περιοχή Α’. Και στην 

περιοχή Β’, όπου δεν ισχύει το σύστημα ελεγχόμενης στάθμευσης το τέλος είναι 

1.000 δρχ. για την τοποθέτηση του κάδου από 1 έως 5 μέρες.  

 κ. Σωτηριάδης: Θεωρώ ότι η Δ.Ε. είδε μόνο τη μια πλευρά, δηλαδή από αυτή 

την συνεργασία πόσα και εάν  μπορεί να κερδίσει ο Δήμος. Παράλληλα όμως, έπρεπε 

να δει ότι μια τέτοια συνεργασία βοηθά τον Δήμο και καλύπτει τα κενά που έχει. 

Δηλαδή παλαιότερα, υπήρχε ένα καθεστώς που αντιμετωπίζαμε όλοι μας, τα μπάζα 

να πέφτουν στα πεζοδρόμια, να μην μαζεύονται έγκαιρα και βέβαια σε εκείνη την 

περιοχή να επικρατεί ένας πανικός.  Όχι  μόνο  από θέμα καλαισθησίας, αλλά και από  
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βρωμιάς. Αυτός ο άνθρωπος λοιπόν, έκανε μια επένδυση και εμείς προσπαθούμε 

τυπικά να του πιούμε το αίμα  τώρα.  

 κ. Πρόεδρος: Ε όχι κ. συνάδελφε, μέσα στην ρύμη του λόγου να μην λέμε και 

υπερβολές.  

 κ. Σωτηριάδης: Ας τελειώσω πρώτα. Αυτό που δεν κατάφερε να κάνει ο 

Δήμος, το κάνει ένας ιδιώτης. Και βέβαια, δεν συμφωνώ με την δική του πρόταση 

που μιλάει για 10.000 δρχ. ετησίως. Γιατί είναι αστείο το ποσό. Κατά την προσωπική 

μου γνώμη, θεωρώ ότι η Δημ. Επιτροπή, πρέπει να επανεξετάσει την ένστασή του και 

να βρούμε μια χρυσή τομή, γιατί ή ο άνθρωπος τα μαζεύει και φεύγει, οπότε 

γνωρίζουν οι αντιδήμαρχοι που ασχολήθηκαν και ασχολούνται με την καθ/τα το 

τεράστιο πρόβλημα, και τα μπάζα θα τα έχουμε κανένα μήνα μπροστά στις 

οικοδομές. Και δεύτερον, εάν έχει αυξημένο κόστος, αυτό θα το επιβαρυνθεί τελικά ο 

Σερραίος δημότης. Γιατί κι αυτός με την σειρά του, θα υποχρεωθεί να αυξήσει αυτή 

την μίσθωση. Γι’ αυτό λοιπόν η πρότασή μου είναι, να επανεξεταστεί η ένστασή του, 

την οποία πολύ σωστά βέβαια το μέλος της Δ.Ε. κ. Αναστασιάδης δεν είχε δεχτεί. 

Δεν ξέρω αν ο άνθρωπος είναι εδώ και μπορεί να καταθέσει τις δικές του προτάσεις, 

δεν τον γνωρίζω ούτε εξ όψεως. Αλλά είναι κάτι που μας ενδιαφέρει άμεσα. Δίνει 

λύσεις σε ένα πρόβλημα που αντιμετωπίζουμε  και θα έπρεπε ενδεχομένως εμείς 

νωρίτερα να βρούμε την λύση του και από την άλλη, θα έχει αυξημένο κόστος ο 

Σερραίος δημότης. 

 κ. Τερζόπουλος: Θα έχετε υπόψη κ. Σωτηριάδη, το ότι στην Α’ περιοχή 

έχουμε την ελεγχόμενη στάθμευση. Δεν μπορούσαμε να αγνοήσουμε τα έσοδα που 

θα χάνονταν 

 κ. Σωτηριάδης: Την Α’ και Β’ αναφέρετε. 

 κ. Τερζόπουλος: Η Β’ είναι 1.000 δρχ.  

 κ. Σωτηριάδης: Επεκτείνατε την Α’ και την Β’ Ζώνη. 

 κ. Τερζόπουλος: Επεξεργαστήκαμε πολύ καιρό το θέμα, δεν πέρασε εξ 

απαλών ονύχων. Αυτό τον προβληματικό που βάλατε, τον είχαμε κι εμείς.  Και το 

συζητήσαμε με τον ιδιώτη επιχειρηματία. Όμως πρέπει να δούμε λίγο και τα του 

Δήμου μας.  

 κ. Σωτηριάδης: Συμφωνούσε ο ιδιώτης; Γιατί έκανε μια ένσταση, η οποία 

απερρίφθη.  

 κ. Τερζόπουλος: Οπωσδήποτε ο ιδιώτης υποστηρίζει την δική του πλευρά.  

 κ. Σωτηριάδης: Όπως είπα, ή τα μαζεύει και φεύγει, ή αν το λειτουργήσει θα 

έχουν υψηλότερο κόστος οι δημότες. Δεν υπάρχει άλλη λύση. 

 κ. Τερζόπουλος:  Ο σερραίος δημότης δεν ωφελείται με την με αυτόν τον 

τρόπο αποκομιδή  των μπάζων;   

 κ. Σωτηριάδης: Και τα έξοδά του, πέρα από το χάλι που θα έχουμε, θα είναι 

μεγαλύτερα. Δηλαδή ο άνθρωπος ήρθε να νοικοκυρέψει ένα τμήμα της καθ/τας. 

 κ. Τερζόπουλος: Δεν το αγνοήσαμε αυτό, το είδαμε πολύ επισταμένως.  

 κ. Πρόεδρος:  Επειδή έχω συζητήσει επανειλημμένα με τον συγκεκριμένο 

επιχειρηματία, σας λέω ότι δεν διαφωνεί με το ύψος τελικά αυτών των τελών. 1.000 

δρχ. εβδομαδιαίως είναι για όλο τον κάδο, όχι για το τ.μ. Μην περνάει η εντύπωση 

ότι δήθεν φορτώνουμε κάποιον συμπολίτη, επειδή θα μετακυλίσει αυτό το κόστος 

στους άλλους δημότες. 1.000 δρχ. εβδομαδιαίως δεν είναι δα και τέλος τόσο 

αβάσταχτο.  Απλά  η  δικιά  του  αίτηση  είναι,  το 1 – 5  μέρες να γίνει ημερολογιακή  
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εβδομάδα. Το Σαββατοκύριακο που δεν είναι εργάσιμο για τις υπηρεσίες, να μην 

υπολογίζεται.  Και νομίζω ότι είναι εύλογο να το αποδεχτούμε.  

 κ. Σωτηριάδης: Για τους λόγους που σας ανέφερα  προηγουμένως, φοβάμαι 

μην σηκωθεί και φύγει. 

 κ. Πρόεδρος: Δεν φεύγει για ένα χιλιάρικο την εβδομάδα. Απλά 

δημιουργείται η εντύπωση σε κάποιους που δεν ξέρουν την υπόθεση, ότι ποιος ξέρει 

τι τέλος επιβάλουμε!  

 κα Ζαπάρα: Άλλο θέλω να ρωτήσω εγώ. Ο δημότης που θα πετάει εκεί τα 

μπάζα, θα διαπραγματεύεται με τον ιδιώτη;  

 κ. Τερζόπουλος: Ασφαλώς με τον ιδιώτη.  

 κα Ζαπάρα: Θα ανανεώνεται ανά εβδομάδα αυτή η άδεια;  

 κ. Πρόεδρος: Θα μπαίνει ειδική κάρτα διάρκειας μιας εβδομάδας.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 9ο:  Αποδοχή χρηματοδότησης 46.000.000 δρχ. και κατανομής αυτής στα 

Ν.Π. « Παιδικοί και Βρεφονηπιακοί  Σταθμοί  Δήμου Σερρών». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην έκτακτη γενική συνέλευση των 

μετόχων της Ε.Δ.Ε.Χ.Υ. στη Θεσσαλονίκη. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Προτείνεται τακτικός εκπρόσωπος του Δήμου ο κ. Δήμαρχος 

και αναπληρωματικός του, ο κ. Στρατουδάκης.     

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο για τις 

ανάγκες του Τμήματος Η/Μ  Έργων.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ο κ. Συμεωνίδης Δ., προτείνει εκτός από ένα (1) οδηγό, ο 

οποίος θα οδηγεί  το καλαθοφόρο όχημα της Υπηρεσίας - πρόκειται για εργασίες που 

πρέπει να γίνουν για τις γιορτές των Χριστουγέννων στην  πόλη - και ένα (1) 

ηλεκτρολόγο μαζί με ένα (1) βοηθό, για να τοποθετηθεί ο εορταστικός φωτισμός.  

 κ. Σίγκας: Δηλαδή  σ’ αυτό το θέμα, πρόκειται για δυο (2) άτομα;  

 κ. Πρόεδρος: Η εισήγηση αναφέρεται σε ένα (1) οδηγό. Η Υπηρεσία Καθ/τας 

προτείνει εκτός απ’ αυτόν και ένα (1) ηλεκτρολόγο και ένα (1) βοηθό, για την 

τοποθέτηση του φωτισμού.  
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 κ. Μπάρκας: Έχω την άποψη, ότι από εδώ και πέρα, αυτές οι προσλήψεις 

πρέπει να έρχονται ονομαστικές. Μόνο έτσι θα τις ψηφίζω. Τελευταία φορά είναι που 

ψηφίζω έτσι. Γιατί είτε έτσι, είτε αλλιώς, καλούνται κάποια άτομα συγκεκριμένα και 

γίνεται ανακύκλωση. Τα ίδια άτομα, καλώς παίρνονται, δεν έχω καμιά αντίρρηση για 

πολλούς και διαφόρους λόγους. 

 κ. Πρόεδρος: Αν κατάλαβα καλά το αίτημά σας, δεν μπορεί να ικανοποιηθεί. 

Το Δ.Σ., με αυτή την απόφαση, η οποία θα τύχει της απαραίτητης έγκρισης από την 

Περιφέρεια, εξουσιοδοτεί τον Δήμο, να προσλάβει. Δεν μπορούμε εμείς ως Δ.Σ. 

ονομαστικά να πούμε, ποιους να πάρει ο Δήμος!  

 κ. Αναστασιάδης: Το αίτημα το δικό μας είναι, από εδώ και πέρα να έχει 

δικαίωμα συμμετοχής η Αντιπολίτευση. Δηλαδή είναι 5 – 10 άτομα, να βάλουμε κι 

εμείς 3 άτομα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ δεν αρνήθηκα ποτέ σε κανένα Σύμβουλο. Επειδή είναι 

δίμηνη απασχόληση και  μόνο μετά από ένα χρόνο μπορούμε να πάρουμε το ίδιο 

άτομο. Όποιος μου ζήτησε να βάλει κάποιον δικό του, αν υπήρχε δυνατότητα, το 

έκανα. Κύριε Αναστασιάδη, ίσως όταν μου ζητήσατε εσείς να μην υπήρχε η 

δυνατότητα.  

 κ. Παπαδόπουλος: Με την ΔΕΥΑΣ, έχετε κανένα παράπονο;  

 κ. Αναστασιάδης: Όχι.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 12ο:  Συμβιβασμός ή μη του Δήμου με ιδιοκτήτες ρυμοτομούμενης έκτασης 

των κ.κ. Μαρία και Ευσταθίου Χάψαλη.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για αποζημίωση έκτασης 81,30 τ.μ. Επιδικάσθει από 

το Μ.Π.Σ. και καθορίσθηκε τιμή μονάδος το ποσό των 90.000 δρχ./τ.μ. Ο δικηγόρος 

του Δήμου, θεωρεί ότι είναι συμφέρουσα η τιμή και να προβούμε σε συμβιβασμό με 

τους αιτούντες. Το συνολικό ποσό είναι 5.691.000 δρχ., με συντελεστή δόμησης 1,4. 

 κ. Σωτηριάδης: Εμείς συμφωνούμε με την εισήγηση και την πρόταση του 

νομικού μας συμβούλου. Θέλω όμως κύριε Δήμαρχε με την ευκαιρία, να σας θυμίσω 

κάτι άλλο. Σας το είχα ξαναζητήσει, το δεχτήκατε, αλλά δεν υλοποιήθηκε ακόμη. 

Ακούω για κάποια ποσά 8 εκ., 5 εκ. Αυτοί οι άνθρωποι, πότε θα πάρουν τα λεφτά 

τους; Μπορούμε σήμερα να  δεσμευτούμε και να τους πούμε, ότι του χρόνου έστω θα 

πάρουν τα χρήματά τους; Περιμένουν δεκαετίες από ρυμοτομούμενα οικόπεδα και 

δεν έχουν πάρει ακόμη τα λεφτά. Το είχα ξανατονίσει αυτό, αλλά με αφορμή το 

συγκεκριμένο θέμα, προτείνω να βάλουμε στον προϋπολογισμό ένα σεβαστό ποσό, 

για να δώσουμε τελικά στον κοσμάκη αυτά τα χρήματα, αφού τους πήραμε την 

περιουσία και είναι πάρα πολύ άδικο, επειδή έχουμε αυτό το δικαίωμα, να τους 

παίρνουμε την περιουσία ως ρυμοτομούμενη και λεφτά θα τους δώσουμε, δεν ξέρω 

πότε. Πρέπει να καλύψουμε και παλαιότερες υποχρεώσεις. Είναι πάρα πολύ σοβαρό 

το θέμα. Υπάρχουν και ενστάσεις και παράπονα από Σερραίους δημότες, ότι έχουν να 

παίρνουν χρήματα, από την δεκαετία του ’80. Αυτό είναι λυπηρό και δεν τιμά το Δ.Σ.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να πω ότι, από μια ενημέρωση που ζήτησα εδώ και καιρό 

από το ταμείο, έχουν πληρωθεί πάρα πολλά ρυμοτομούμενα και πληρώνονται. 

Μένουν λίγα. Εκτός απ’ αυτά που δεν έχουν τελεσιδικήσει οι διαδικασίες. Όμως αυτό 

που λέτε είναι πάρα πολύ σωστό, έχει γίνει μια προεργασία στην ΚΑΔΕ για εκποίηση 

κάποιων κατεχόμενων οικοπέδων, στα οποία υπάρχει και σπίτι  μέσα, σύμφωνα με το 

νόμο τον 127/75 ή 1080/80 και πολύ σύντομα θα έρθει η εισήγηση, όπου το προϊόν 

της εκποίησης θα δεσμευτεί μόνο για πληρωμή ρυμοτομούμενων ή και για 

απαλλοτριώσεις. Πιστεύω ότι είναι μια διαδικασία, που είναι ώριμη πλέον να 

προχωρήσει. Όμως, θα ζητήσω από τον κ. Μαλαματάκη μια κατάσταση, των 

πληρωθέντων και των οφειλών, για να ξέρετε όλοι πού περίπου είμαστε.  

 κ. Τερζόπουλος: Μπήκε και μια άλλη λογική σ’ αυτό το θέμα. Να υπάρχει 

μια αντιστοιχία μεταξύ των οφειλομένων προς τους ιδιώτες και αντίστοιχα. Δηλαδή, 

οι τιμές να συμβαδίζουν. Αυτό συζητήθηκε και μεταξύ των μελών της Επιτροπής και 

με το νομικό σύμβουλο.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13ο:  Συμβιβασμός ή μη του Δήμου με τον ιδιοκτήτη ρυμοτομούμενης 

έκτασης κ. Διονύσιο Κίτσιο.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Εδώ επιδικάσθει, μονάδα αποζημίωσης 90.000  δρχ./τ.μ. για 

202,85 τ.μ. Πρόκειται για το πολύγωνο 215Α με συντελεστή δόμησης 1,4. Ο 

δικηγόρος του Δήμου κ. Αμαξόπουλος, προτείνει, επειδή  αύριο εκδικάζεται η 

υπόθεση, να προβεί ο Δήμος σε συμβιβασμό και ταυτόχρονα, να παραιτηθεί από το 

ασκηθέν ένδικο μέσο, ώστε να καθορισθεί οριστικά τιμή μονάδος στις 90.000 δρχ., 

όπως καθορίσθηκε από το Μ.Π.Σ. Ζητείται η εξουσιοδότηση του Δ.Σ.  

 κα Κωνσταντινίδου: Έχουμε δυο διαφορετικές περιπτώσεις. Το νούμερο 12 

και το νούμερο 13. Τι συντελεστή δόμησης έχει το ένα και τι το άλλο και έχουν την 

ίδια τιμή;  

 κ. Πρόεδρος: 1,4 και τα δυο.  

 κα Κωνσταντινίδου: Μήπως είναι το ένα 2,4;  

 κ. Πρόεδρος: 1,4 και τα δύο.  

 κα Κωνσταντινίδου: Το 215Α μήπως είναι 2,4;  

 κ. Πρόεδρος: Αναγράφεται μέσα στο πρακτικό της επιτροπής 1,4 και για τα 

δυο.  

 κα Κωνσταντινίδου: Αυτό που είναι στο κέντρο, νομίζω ότι είναι 2,4. Επειδή 

οι τιμές είναι ίδιες και στα δυο 90.000 δρχ., μήπως το ένα πρέπει να είναι ακριβότερο 

από το άλλο;   

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ας ελεγχθεί.  

κ. Πρόεδρος: Δεν είναι στην ίδια περιοχή. Στο 245 είναι το ένα Ο.Π. και στο 

215Α είναι το άλλο. Το 215Α, είναι στην περιοχή που είναι το Τζιντζιρλί Τζαμί.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 14ο:  Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

εμβαδού 14,20 τ.μ. στους δικαιούχους: α) Αθανάσιο Μαδεμλή, β) 

Μπουμπουλίνα συζ. Αθαν. Μαδεμλή, γ) Κωνσταντίνου Μαδεμλή κλπ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

  

ΘΕΜΑ 15ο:  Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

εμβαδού 0,40 τ.μ. στους δικαιούχους κ.κ. Στέργιο Σταμπουλή και 

Γεώργιο Σταμπουλή.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση- ενημέρωση αποφάσεων Δ. Σ. των Δημοτικών Επιχειρήσεων.   

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 17ο : Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης: «Σύνταξη 

οριζοντιογραφίας-υψομετρίας δύο τμημάτων οδών Αγ. Συμεών και 

Μετοχίου-Ξηροτόπου».  

 

ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση ανάθεσης της μελέτης : «Ολοκλήρωση χαρτογράφησης 

Δημοτικού Διαμερίσματος Οινούσας από οικία Δημ. Ταΐρη προς παλιά 

δεξαμενή και κατά μήκος του δρόμου ρυμοτομίας έως το ρέμα και 

κατά μήκος του ρέματος έως την ποτίστρα και κατά μήκος του δρόμου 

Χιονοχωρίου έως καινούργια δεξαμενή».   

 

 Το 17ο και 18ο θέματα, συζητούνται μαζί.  

 

 κ. Αναστασιάδης: Όλα τα έργα γίνονται στην Οινούσα. Για ποιο λόγο; 

Υπάρχει εξαίρεση. Προτιμούμε συνέχεια την Οινούσα. 10 έργα κ. Πρόεδρε κάνουμε 

στην Οινούσα-Χιονοχώρι, μηδέν κάνουμε στο Μετόχι και  ένα στον Ξηρότοπο  και 

στον Ελαιώνα. Δεν το κάνω από μικροψυχία, αλλά για ποιο λόγο γίνεται. Καινούργιο 

διαμέρισμα είναι. Στην δικιά μου  γειτονιά κάτω στους 40 Μάρτυρες,  οι δρόμοι 

έχουν ακόμη λάσπες. Γιατί αυτό το Δ.Δ. να έχει τέτοια ευνοϊκή μεταχείριση; Αυτό 

δεν το λέω μόνο εγώ, το λένε όλοι οι συνάδελφοι.  

 κ. Βέρρος: Πιστεύω ότι δεν αναγνώσατε καλά το τίτλο του έργου. Δεν μιλάμε 

για κατασκευαστικό έργο. Μιλάμε για χαρτογράφηση και σε προηγούμενο Δ.Σ. 

είχαμε πάρει μια απόφαση, με την οποία έχει μείνει το1/2 ενός τμήματος 

αχαρτογράφητο. Ξέρετε όλα τα αποτελέσματα που είχαμε στο Δ.Δ. Χιονοχωρίου, 

όσον αφορά την χαρτογράφηση. Με το συγκεκριμένο θέμα, ολοκληρώνεται η 

χαρτογράφηση  και  γίνεται καταγραφή  της Δημοτικής  περιουσίας.  Δεν  μιλάμε  για  
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κανένα κατασκευαστικό έργο. Και για να μην ξαναπαίρνω το λόγο στο επόμενο θέμα: 

περί «έγκρισης μελέτης-κατασκευής δρόμου κ.λ.π. Χιονοχωρίου», το συγκεκριμένο 

έργο είχε έρθει ονομαστικά από το Υπουργείο  Μακεδονίας-Θράκης, 

κατασκευάστηκε και αυτό είναι το προϊόν της έκπτωσης. Επειδή είναι ονομαστικά για 

το συγκεκριμένο έργο, υπάρχει πάλι ο ίδιος τίτλος.  

 κ. Σωτηριάδης:  Και για το 17ο και για το 18ο θέμα κύριε Πρόεδρε, οι 

εισηγητές αναφέρουν μέσα  να δοθούν μελέτες σε εξωτερικούς συνεργάτες, λόγω 

έλλειψης προσωπικού. Τώρα όμως, έχουμε επτά επιστήμονες. Πήραμε τοπογράφους, 

χημικούς μηχανικούς, χωροτάκτες, πολ. Μηχανικούς, αρχιτέκτονες και τώρα πρέπει 

να δώσουμε 880.000 δρχ. για τη μια μελέτη και 3.000.000 δρχ. για την άλλη. Γιατί να 

τις δώσουμε αυτές τις μελέτες, έξω; Δεν μπορεί το υπάρχον προσωπικό που 

πρόσφατα ορκίστηκε, να αναλάβει και να κάνει αυτές τις μελέτες για να γλιτώσουμε 

κοντά 4 εκ. δρχ.; Γιατί τους πήραμε αυτούς δηλαδή; Και βέβαια όπως λέει και ο κ. 

Βλάχος, είναι ορεξάτοι για δουλειά. Λοιπόν, ας μην δοθούν αυτές οι μελέτες σε 

εξωτερικούς συνεργάτες. Προσωπικό υπάρχει. Θα κερδίσουμε 4 εκ. δρχ. Όταν έγιναν 

οι εισηγήσεις υπήρχε έλλειψη προσωπικού.               

 κα Ζαπάρα: Με κάλυψε ο κ. Σωτηριάδης, το ίδιο ήθελα να ρωτήσω κι εγώ. 

Επειδή ακριβώς ξέρω ότι έχουν τοποθετηθεί κάποιοι επιστήμονες, που έχουν αυτές 

τις ειδικότητες και θα ρωτούσα το ίδιο πράγμα: μήπως μπορεί να ανατεθεί αυτή η 

εργασία, σ’ αυτούς τους υπαλλήλους; Δεν είναι μεγάλες οι εργασίες αυτές. 

 κ. Αναστασιάδης: Εγώ διαφωνώ και με την κα Ζαπάρα και με τον κ. 

Σωτηριάδη. Γιατί από την ώρα που δόθηκε η ανάθεση σε κάποιο παιδί να βγάλει ένα 

μεροκάματο, είναι ντροπή να του το κόψουμε. Και αυτά τα παιδιά, πρέπει να ζήσουν. 

Έχουν μια προσδοκία, κάποιος τους υποσχέθηκε. Από δω και πέρα, ναι, να τα 

αναλάβουν οι υπάλληλοί μας. Αλλά κι αυτά τα παιδιά, είναι επαγγελματίες, έχουν 

γραφεία, έχουν έξοδα, πρέπει κάπου να δουλέψουν. Λάθος είναι να λέμε, ότι θα τα 

κάνουν όλα οι υπάλληλοί μας.  

 κα Ζαπάρα: Θέλω να πω το εξής, για να μην θεωρηθεί ότι εμείς παίρνουμε 

την μελέτη από κάποιους μελετητές και επιδιώκουμε να δουλέψουν κάποιοι  άλλοι. 

Αν αυτές οι εργασίες είχαν δοθεί κ. Αναστασιάδη, σαφώς και δεν θα το συζητούσαμε. 

Όμως τώρα είναι πρόταση στο Δ.Σ., να πάρουμε αυτά τα ονόματα. Αφού όμως 

έχουμε υπαλλήλους  με αυτές τις ειδικότητες, δεν τους κόβουμε την δουλειά.  

 κ. Γκότσης: Όσον αφορά το θέμα που συζητούμε, νομίζω ότι αυτές οι 

μελέτες, είναι προωθημένες και ήδη  έχουν πάρει το δρόμο τους και τα παιδιά έχει 

μια εβδομάδα που ήρθαν εδώ και νομίζω ότι δεν είναι έτοιμα να αποδώσουν. 

Πιστεύω, ότι για αυτή την δουλειά τους πήραμε και θα τους δοθεί η ευκαιρία, μέχρι 

να πάρουν σύνταξη, να κάνουν μελέτες για τον Δήμο.  

 κ. Τερζόπουλος: Υπάρχει αίτηση του κ. Ελεμέ για το ένα θέμα, με 

ημερομηνία 7/9, οπότε δεν γίνεται συζήτηση, το αποδεχόμαστε.  Όμως για την λογική 

του κ. Σωτηριάδη, έχω τονίσει εδώ στους υπηρεσιακούς παράγοντες και πριν έρθουν 

τα νέα τα παιδιά, ότι όσα έργα μπορούμε να κάνουμε εδώ μέσα, θα τα κάνουμε. Αυτό 

είναι αυτονόητο. Ότι θα  πρέπει να προστατέψουμε και τα οικονομικά μας, αλλά και 

ότι από εδώ και πέρα αυτά τα παιδιά, θα δουλέψουν πολύ, αλλά δεν είναι δυνατόν 

άμεσα να βασιστούμε σ’ αυτά. Πρέπει να διαβάσουν νομολογία και σε σύντομο 

χρονικό διάστημα, θα πρέπει να αναλάβουν καθήκοντα που τους αντιστοιχούν.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εδώ κύριοι συνάδελφοι και πάντοτε ομόφωνα το Δ.Σ. πήρε 

κάποιες αποφάσεις, οι οποίες βοηθούν τον Δήμο στο εξής: ξεκαθαρίζεται το 

ιδιοκτησιακό καθεστώς. Μεγάλη ιστορία. Ποιο είναι και τίνος είναι. Δεν ξέρω στον 

Ελαιώνα σε ποια κατάσταση είμαστε ακόμα. Έτσι και η δημοτική περιουσία θα 

ξεκαθαρίσει και θα διασφαλιστεί, αλλά και δεν θα αρπάζει ο ένας από τον άλλον. 

Καταλαβαίνετε τι γίνεται με τις καταλήψεις κ.λ.π. Απ’ αυτή την άποψη, τουλάχιστον 

αυτές οι Κοινότητες που ήρθαν στο Δήμο Σερρών, να έχουν αυτό το κέρδος. Όσον 

αφορά τα έργα, είπαμε ότι δεν υπάρχει προτίμηση, αλλά είναι θέμα ετοιμότητας. 

Λόγου χάρη δεν είχαμε ετοιμότητα για το ελαιοτριβείο και την πλατεία Ελαιώνα. 

Τώρα όμως, έχουμε. Όμως φάνηκε και το δήλωσα κι εδώ δημοσίως, ότι ο Ελαιώνας 

ήταν λίγο αδικημένος, σε σχέση με τα δυο άλλα Δημοτικά Διαμερίσματα.  

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Άρδευση-φυτεύσεις πάρκινγκ βαρέων 

οχημάτων».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση μελέτης του έργου:  «Κατασκευή δρόμου για πρόσβαση στον 

οικισμό και την ευρύτερη περιοχή Χιονοχωρίου-Δ.Δ. Οινούσας (Β’ 

φάση)». 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Συνέχιση των εργασιών πράξης εφαρμογής Πολεοδομικής μελέτης 

«Εργατικών Κατοικιών» Δήμου Σερρών για το έτος 2001.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Συνέχιση των εργασιών πράξης εφαρμογής Πολεοδομικής μελέτης 

«Σιγής-Γονατά» Δήμου Σερρών για το έτος 2001.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του 

έργου: «Ασφαλτόστρωση οδών Φλέμιγκ και Βύρωνος». 
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Συμπλήρωση δικτύου Φ.Ο.Π. με την τοποθέτηση 35 φωτιστικών 

σωμάτων.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 Το 25ο θέμα, θα συζητηθεί τελευταίο. 

 

ΘΕΜΑ 26ο : Απόδοση τιμής στον συγγραφέα Ιάκωβο Καμπανέλλη. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Έρχεται την Κυριακή 25 του μήνα, φιλοξενούμενος της Λέσχης 

Βιβλίου και Τέχνης <ΠΕΛΑΣΙΣ>, του δικηγορικού συλλόγου Σερρών, του 

ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ., του ΤΕΙ Σερρών και του Μουσικού Εργαστηρίου.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο Ιάκωβος Καμπανέλλης είναι προσκεκλημένος στην πόλη, 

από φορείς πολιτιστικούς, τους οποίους ανέφερε ο κ.  Πρόεδρος. Είναι μια ευκαιρία, 

σε έναν εξέχοντα λογοτέχνη και πνευματικό άνθρωπο του τόπου μας, ο οποίος έζησε 

κιόλα κάποιες φρικιαστικές στιγμές φασιστικής θηριωδίας στα στρατόπεδα 

συγκεντρώσεως στην Γερμανία, όπου και πολλοί άλλοι συμπατριώτες μας και όχι 

μόνο Εβραίοι, βρέθηκαν εκεί πέρα, το θέμα της θηριωδίας αυτής, το απέδωσε 

λογοτεχνικά και με  ποιήματα, τα οποία πήραν μια διεθνή προβολή και αναγνώριση, 

λόγω της πετυχημένης μελοποίησης από τον Μίκη Θεοδωράκη. Είναι νομίζουμε μια 

ευκαιρία, σε έναν τέτοιο σεμνό, που δεν προκάλεσε ποτέ και εξέχοντα άνθρωπο του 

νεότερου Ελληνικού πολιτισμού, το Δ.Σ. να του αποδώσει την πρέπουσα τιμή. Και 

προτείνω να τον κηρύξουμε επίτιμο δημότη.  

 κ. Αναστασιάδης: Τι έκανε για την πόλη και την πατρίδα του, κύριε Δήμαρχε 

αυτός ο άνθρωπος, για να του αποδώσουμε τιμή; Τι προσέφερε; Την ζωή του, την 

περιουσία του; Για να τιμήσουμε κάποιον άνθρωπο, πρέπει να έχει προσφέρει κάτι 

στην πατρίδα του. Να κάνει κάτι, πάνω από το καθήκον του. Δηλαδή, αν δεν κάνεις 

κάτι πάνω από το καθήκον σου, δεν είσαι άξιος να πάρεις καμιά τιμή. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θεωρώ περιττό να εξηγήσω τη σημασία και την αξία του 

Ιάκωβου Καμπανέλλη. Αν κάποιος δεν την ξέρει, ας διαβάσει να την μάθει.  

 κ. Αναστασιάδης: Δεν έχετε κάτι να μας πείτε; Εγώ δεν συμφωνώ για τον 

άνθρωπο αυτό, εφόσον δεν ξέρω τι έχει προσφέρει στο παρελθόν, δεν τον τιμώ. Να 

καταγραφεί η άρνησή μου, γιατί αρνείται ο κ. Δήμαρχος να μας πει τι έχει προσφέρει.  

 

 

 - Εγκρίνεται, μειοψηφεί ο κ. Αναστασιάδης. 

 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του 

Δήμου.  
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 κ. Μπάρκας: Μια κουβέντα θα πω.  Κύριε Δήμαρχε, κλείνετε ήδη 3 χρόνια 

θητείας και δεν έχει γίνει ακόμη διαγωνισμός για τα χρώματα διαγράμμισης. 

Υπάρχουν πάλι τρία τιμολόγια των 300.000 δρχ., αλλά δεν βλέπω να γίνονται 

διαγραμμίσεις. Ένα χρόνο έχουν να γίνουν διαγραμμίσεις, εδώ μπροστά στο ΙΚΑ, 

όπου είναι και το ΙΚΑ που περνάν ηλικιωμένοι και η παιδική χαρά. Αυτό το τμήμα, ή 

δεν έχει προσωπικό, ή υπάρχει σοβαρό πρόβλημα. Δείτε το προσωπικά.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα το δω κύριε συνάδελφε. 

 κ. Τερζόπουλος: Κύριε Μπάρκα, έγιναν οι προγραμματισμένες 

διαγραμμίσεις. 

 κ. Μπάρκας: 10 μέρες πριν αρχίσουν τα σχολεία και μετά σταματήσανε.  

 κ. Τερζόπουλος: Να λάβετε υπόψη σας, ότι γίνονται διαγραμμίσεις και στα 

νέα Δ. Διαμερίσματα, που είναι πια μια μεγάλη απόσταση. Δεν είναι ευκαταφρόνητη!  

 κα Ζαπάρα: Κύριε Πρόεδρε, εγώ θα ήθελα να θυμίσω εδώ στο Σώμα, ότι την 

τελευταία φορά που εγκρίναμε ένα μεγάλο ποσό για χρώματα διαγράμμισης, είχαμε 

αποφασίσει ότι ο Δήμος θα προβεί στην προμήθεια μιας μεγάλης ποσότητας, για να 

πετύχει μια καλύτερη τιμή και θα υπολογίζαμε περίπου για πόσο χρονικό διάστημα 

θα μας έφτανε, με έναν πρ/σμό. Βλέπουμε τώρα, ότι πάλι έρχονται σπαστά τιμολόγια 

των 300.000 δρχ. Νομίζω ότι αν γίνει μια δημοπρασία και έρθουν 2 – 3 άνθρωποι, θα 

πάρουμε και καλύτερη ποιότητα και θα πετύχουμε καλύτερη τιμή. Εγώ εκεί έμεινα, 

στην τελευταία απόφαση που πήραμε.  

 κ. Τερζόπουλος: Το έχουμε προχωρήσει αυτό το θέμα, αλλά οι ανάγκες ήταν 

άμεσες και επιτακτικές. Γι’ αυτό αναγκαστήκαμε να προμηθευτούμε αυτές τις 

ποσότητες.  

 κα Ζαπάρα: Νομίζω ότι την επόμενη φορά, πρέπει να μπει η προμήθεια σε 

καινούργια βάση.  

 κ. Γκότσης: Με το μηχάνημα των διαγραμμίσεων, τι γίνεται κ. Δήμαρχε; 

Έχει πρόβλημα κι όπως το ξαναείπαμε, δεν είναι δικό μας το μηχάνημα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν πειράζει βοηθάμε κι εμείς την ΔΕΚΕ πολλές φορές, ας 

μας βοηθήσει κι αυτή.  

 κ. Τερζόπουλος: Δεν είναι της ΔΕΚΕ, είναι του κ. Οικονόμου. Είναι αξίας 15 

εκ. δρχ. αν κάνουμε την προμήθεια.  

 κ. Γκότσης: Υπάρχει πρόβλημα. Ο κ. Οικονόμου το έχει και μόνος του 

ενεργεί. Δηλαδή, έχω συγκεκριμένο παράδειγμα, ήρθε έκανε κάτι διαγραμμίσεις και 

του είπα κάνε και τις διπλανές και μου είπε ότι το μηχάνημα δεν κάνει και να δώσετε 

χρήματα κ.λ.π. Θέλω να πω ότι, σαν ιδιώτης το χειρίζεται, ενώ είναι υπάλληλος του 

Δήμου. Και δεν προσφέρει αυτά που θα έπρεπε να προσφέρει σαν υπάλληλος του 

Δήμου.  

 κ. Τερζόπουλος: Δεν συμφωνώ με αυτά που λέτε κ. Γκότση, ότι δεν 

προσφέρει σαν υπάλληλος.  

 κ. Γκότσης: Αυτό που σας λέω τώρα, είναι κάτι συγκεκριμένο. Όταν λέει ότι 

το μηχάνημα είναι δικό του, αν θέλετε αγοράστε μηχάνημα, μπορείτε να βγάλετε τα 

συμπεράσματά σας.  

 κ. Τερζόπουλος: Μας απασχολεί το θέμα αγοράς τέτοιου μηχανήματος. 

Σκεφτόμαστε όμως και την δαπάνη. Δεν διαφωνώ σ’ αυτό που λέτε. Αλλά 

σκεφτόμαστε τα οικονομικά του Δήμου.  

 κ. Σωτηριάδης: Κύριε Αντιδήμαρχε είδατε, ότι υπήρχαν επείγουσες ανάγκες. 

Τις εντολές τις έχετε υπογράψει εσείς; Υπάρχουν 3 τιμολόγια, ευτυχώς σπαστά από 3  
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διαφορετικούς προμηθευτές της πόλης μας και είναι σε σύνολο 1.380.000 δρχ.  Αλλά 

και οι 3 εντολές αναφέρουν: για διαγράμμιση Σερρών-Μετοχίου-Ξηροτόπου.  

Πρώτον: από Σέρρες μέχρι Μετόχι, δεν έγινε καμιά διαγράμμιση. Και θυμάμαι τώρα 

τις παρατηρήσεις που είχαμε δεχτεί από τον κ. Μητλιάγκα, γιατί είχαμε πάρει χρώμα 

αξίας 500 – 600 χιλ. δρχ. για να κάνουμε διαγράμμιση όλο το Αυτοκινητοδρόμιο, 

τότε όταν είχε ολοκληρωθεί και μας έλεγε: «παιδιά πάλι χρώματα»; Λοιπόν, 

1.400.000 δρχ. τώρα γι’ αυτό το κομμάτι που κάνατε, όπως αναφέρεται και στο 

τιμολόγιο και στις εντολές, αλλά αυτό το κομμάτι δεν έχει γίνει. Αλλά και όλο να 

γινόταν, δεν δικαιολογείται το 1.500.000 δρχ. Είναι φοβερό ποσό. Με αυτό το ποσό, 

θα είχαμε βάψει όλη την πόλη 3 φορές.  

 κ. Τερζόπουλος: Υπονοείτε κάτι κύριε συνάδελφε;  

 κ. Σωτηριάδης: Δεν υπονοώ τίποτα, θέλω μια απάντηση. Εσείς το 

υπογράψατε κύριε Αντιδήμαρχε. Αυτά για την διαγράμμιση. Έχω να πω και κάτι 

άλλο. Για προμήθειες που έχουν κάποιο κόστος, ας είμαστε λίγο σαφείς. Να ξέρουμε 

τι πράγμα αγοράζουμε και σε τι θα μας εξυπηρετήσει. Βλέπω μέσα έναν ηλεκτρονικό 

υπολογιστή με  ένα ασύρματο τηλέφωνο και λέει ο εισηγητής: να εγκρίνετε την 

μελέτη. Ποια μελέτη;  Τι λέει μέσα; Ότι πρέπει να έχει αυτές τις προδιαγραφές ο 

υπολογιστής και το τηλέφωνο. Δεν το αναφέρει κι εγώ δεν κατάλαβα σε τι θα μας 

εξυπηρετήσει αυτό. Δεν θα μπορούσε σε μια προμήθεια του 1.500.000 δρχ., να 

αναφέρεται ότι αυτό θα εξυπηρετήσει συγκεκριμένες ανάγκες του Δήμου μας; Είδαμε 

όλοι την εισήγηση, ας μου πει κάποιος εκτός από εσάς, ποιες ανάγκες θα 

εξυπηρετήσει αυτός ο ηλεκτρονικός υπολογιστής.  

 κ. Τερζόπουλος: Αφορά ένα πρόγραμμα του ΙΝΤERREG και πρέπει να 

κλείσει με την προμήθεια αυτών των δυο συσκευών. Για να μπορέσουμε να  

εκταμιεύσουμε.  

 κα Ζαπάρα: Ποιο πρόγραμμα του INTERREG; 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για το Λαογραφικό Μουσείο.  

   κ. Σωτηριάδης: Έστω κι αν είναι έτσι κ. Δήμαρχε, σας λέω ότι για τις 

προμήθειες  πρέπει να είμαστε πιο σαφείς. Σας λέω ότι αυτό δεν το γνώριζε κανείς. 

Και περιμένουμε απάντηση και για τις διαγραμμίσεις κ. Τερζόπουλε.  

 κ. Τερζόπουλος: Καμία αντίρρηση.  

 κ. Αναστασιάδης: Εγώ έχω ένα ιδιωτικό πάρκινγκ στην οδό Ραβινέ. Κάλεσα 

ένα παιδί να μου  κάνει διαγραμμίσεις. Μου ζήτησε 400.000 δρχ. Διαγραμμίσεις μέσα 

στο πάρκινγκ. Είναι μια αυλή 500 τ.μ. Είναι ακριβά αυτά τα πράγματα κ. Πρόεδρε. 

Έχω προσωπική γνώμη και απαντώ.  

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 
  

 

 - Εγκρίνονται. 
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ΘΕΜΑ 25ο:   Διακοπή ή μη της σύμβασης βάσει του άρθρου 8  αυτής του έργου: 

«Αναβάθμιση της πόλης των Σερρών: πλαίσιο προτύπων ερευνητικών 

μελετών και πιλοτικό πρόγραμμα υλοποίησης». 

 

  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, θα αναφερθώ εν ολίγοις στην 

προϊστορία του θέματος. Είναι γνωστό ότι και ο Δήμος Σερρών αλλά και  πολλοί 

άλλοι Δήμοι, για κάποια θέματα που έχουν ανάγκη επιστημονικής κατά κάποιον 

τρόπο μελέτης, χρησιμοποιούν τα ερευνητικά προγράμματα με ανώτερα ή ανώτατα 

εκπαιδευτικά ιδρύματα, με το ΤΕΙ,  με το Πανεπιστήμιο κ.λ.π. Και ο Δήμος Σερρών 

και σ’ αυτή την θητεία έχει κάνει και άλλα ερευνητικά προγράμματα και στην 

προηγούμενη θητεία του κ. Βλάχου έχει κάνει και βέβαια χιλιάδες ερευνητικά 

προγράμματα εκπονούνται και από τις Νομαρχίες και από το ίδιο το Κράτος, τα ίδια 

τα Πανεπιστήμια, όπου χρησιμοποιείται η επιστημονική γνώση για την αντιμετώπιση 

κάποιων προβλημάτων είτε τεχνικού, είτε άλλου χαρακτήρα. Ο Δήμος Σερρών κάπως 

αργά, κατά την γνώμη μου, η ευθύνη είναι όλων μας, προχώρησε στην λήψη 

απόφασης για την εκπόνηση ενός ερευνητικού προγράμματος για την αναβάθμιση της 

πόλης των Σερρών. Το κύριο σκεπτικό ήταν, οι από εδώ και πέρα παρεμβάσεις που 

θα γίνονται μέσα στην πόλη, να γίνονται με βάση κάποια πορίσματα  τα οποία θα 

είναι αποτελέσματα μιας επιστημονικής έρευνας. Έτσι, συνήψε μια προγραμματική 

σύμβαση με το Πανεπιστήμιο της Θεσ/νίκης, όπου εκτός από το θέμα της έρευνας, θα 

υπήρχαν και  5- 6 πιλοτικές εφαρμογές. Θέλω να πω, ότι ο Δήμος Σερρών 

ακολούθησε την κείμενη νομοθεσία, σύμφωνα με τον Κώδικα Δήμων και 

Κοινοτήτων, πάρθηκε ομόφωνα η απόφαση, στάλθηκε στις αρμόδιες Υπηρεσίες του 

Υπ. Εσωτερικών, εγκρίθηκε η νομιμότητα αυτής της απόφασης και προχώρησε ο 

Δήμος στην υπογραφή της σύμβασης και άρχισε να εκπονείται αυτό το ερευνητικό 

πρόγραμμα. Εδώ υπήρξε μια καταγγελία αυτού του ερευνητικού προγράμματος από 

το Σύνδεσμο Μελετητών της Θεσ/νίκης, οι οποίοι συνεργάστηκαν με μέλη του 

Συλλόγου Αρχιτεκτόνων της πόλης των Σερρών. Είναι γνωστό αυτό, το έχουν 

δηλώσει και οι ίδιοι οι Θεσ/κείς σε γνωστό τηλεοπτικό σταθμό. Δεν κρίνω αυτή την 

ενέργεια, αν χρειαστεί θα το κάνω. Η Ευρωπαϊκή Ένωση, άρχισε μια αλληλογραφία 

με το Υπ. Εξωτερικών και με το Υπ. Εσωτερικών, διότι δεν επικοινωνεί με τους 

Δήμους. Εμάς μας κάλεσε το Υπ. Εξωτερικών να δώσουμε κάποιες εξηγήσεις και 

τελικά, πριν από λίγο καιρό, ήρθε μια διατύπωση αιτιολογημένης γνώμης, ότι τελικά 

αυτό το ερευνητικό πρόγραμμα ακόμη κι αν αφορούσε – και όντως παραδέχεται ότι 

πρόκειται για ένα εξειδικευμένο ερευνητικό πρόγραμμα – έπρεπε να γίνει προκήρυξη 

ακόμη και μέσα στα Πανεπιστήμια. Ζητά να σταματήσουμε το πρόγραμμα αυτό, 

ειδεμή υπάρχει περίπτωση, η Ελλάδα η ίδια να παραπεμφθεί στο Ευρωπαϊκό 

Δικαστήριο για παράβαση της Κοινοτικής Νομοθεσίας. Η αλήθεια είναι, ότι από τότε 

που ήρθε η αιτιολογημένη αυτή γνώμη, ούτε το Υπ. Εσωτερικών, ούτε το Υπ. 

Εξωτερικών, εμάς μας είπε τίποτε. Η τελευταία ημερομηνία είναι η σημερινή, 19 

Νοεμβρίου. Εμάς μας απασχόλησε και μέσα σαν Δήμαρχο, αλλά και όλους, για το τι 

μέλλει γενέσθαι και πριν πω την πρότασή μου, θα σας πω ότι, το ότι το πρόγραμμα 

δεν ολοκληρώθηκε, υπάρχει ένα φταίξιμο. Πρώτα από την ερευνητική ομάδα του 

Πανεπιστημίου Θεσ/νίκης, διότι η σύμβαση ήταν την Άνοιξη του 2001, η δε 

αιτιολογία  ήταν –  πιστεύω ότι ήταν  πραγματική –  ότι  σε  ένα, δυο  από  τα  βασικά  
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στελέχη  της εκπόνησης αυτού του ερευνητικού προγράμματος, παρουσιάστηκαν 

προβλήματα υγείας. Η δεύτερη αιτία είναι, η κάποια καθυστέρηση από εμάς, 

ταμειακή. Δηλαδή, η αδυναμία να πληρώσουμε έγκαιρα για να προχωρήσει το 

πρόγραμμα. Το πρόγραμμα έχει φθάσει σε ένα επίπεδο ικανοποιητικό. Υπολείπονται 

κάποιες πιλοτικές  μελέτες να γίνουν, που όμως για μας θα ήταν πάρα πολύ χρήσιμες. 

Εδώ θέλω να πω, πριν κάνω την πρόταση, ότι παρόμοια ερευνητικά προγράμματα, 

όπως είπα και στην αρχή, έχουν εκπονήσει συγκεκριμένα στην Βόρεια Ελλάδα απ’ 

ότι  ξέρω, η Λάρισα, ο Βόλος, τα Τρίκαλα, η Κατερίνη, η Κοζάνη. Σήμερα 

συζητούσα με τον Δήμαρχο της Νάουσας, τον κ. Βλάχο, που μας κάλεσε ο κ. 

Περιφερειάρχης για τα πάρκινγκ, ότι επίσης  έχουν ερευνητικό πρόγραμμα και 

μάλιστα υπήρξαν και καλά αποτελέσματα. Εάν έχετε πάει στην Κατερίνη και έχετε 

δει ένα ωραίο πάρκο που έχει εκεί πέρα. Και βέβαια υπήρξε λόγω των ερευνητικών 

προγραμμάτων πολύ  δουλειά και στους τοπικούς μελετητές.  Κάποιοι εδώ πέρα, ίσως 

είναι το κακό μας ριζικό, είδαν στραβά το πράγμα, ίσως και εμείς δεν στηρίξαμε 

σωστά  στην πρώτη φάση από νομικής άποψης το θέμα, στις πρώτες συζητήσεις με 

την Ευρωπαϊκή Ένωση. Και το Πανεπιστήμιο δεν μας βοήθησε να στηρίξουμε 

σωστότερα το θέμα. Αυτή τη στιγμή και το Πανεπιστήμιο το πήρε πιο σοβαρά το 

θέμα, αλλά κι εγώ συμβουλευτικά συνεργάστηκα και συνεργάζομαι με ένα γραφείο 

της Αθήνας, ενός έμπειρου περί τα Ευρωπαϊκά νομοθετικά πράγματα. Υπάρχει μια 

δυσαρμονία, ανάμεσα στην Ελληνική Νομοθεσία και στην Κοινοτική και 

παρουσιάζονται κατά καιρούς διάφορα τέτοια προβλήματα. Η πρόθεσή μου είναι, να 

μην κάνουμε διακοπή του προγράμματος. Αλλά να κάνουμε αναστολή του 

προγράμματος. Και να υποβάλλουμε αίτηση στην Ευρωπαϊκή Ένωση (Ε.Ε.), με βάση 

τα στοιχεία και τις συμβουλές που έχουμε από το δικηγορικό γραφείο της Αθήνας, 

του κ. Μπερνίτσα, και από τη νομοθετική συμβουλευτική στήριξη που έχουμε πλέον 

από το Πανεπιστήμιο, να ζητήσουμε από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή να ξαναεξετάσει 

το θέμα. Η αναστολή γι’ αυτούς σημαίνει με διακοπή. Εμείς, έτσι κι αλλιώς όπως και 

το Πανεπιστήμιο, θα το κυνηγήσουμε το θέμα, ακόμη και στο θεωρητικό επίπεδο. 

Αλλά εγώ, προτείνω σ’ αυτή τη φάση, έτσι κι αλλιώς έχει ανασταλεί το πρόγραμμα 

από τότε που ήρθε αυτή η αιτιολογημένη γνώμη, και οι ερευνητές του Πανεπιστημίου 

δεν προχωρούν παραπέρα. Να πάρουμε μια απόφαση για αναστολή του 

προγράμματος και επιπλέον να υπάρχει μια απόφαση για υποβολή αιτήματος προς 

την Ευρωπαϊκή Επιτροπή, επανεξέτασης του θέματος με τα καινούργια στοιχεία που 

έχουμε, για να στηρίξουμε αυτή την υπόθεση. Αυτή είναι η πρότασή μου. Να 

κάνουμε αναστολή και όχι διακοπή και να ζητήσουμε επανεξέταση.  

 κ. Αναστασιάδης: Τα πράγματα είναι απλά. Υπάρχουν κοινοτικές οδηγίες, 

που απαγορεύουν  την σύναψη συμβάσεων με απ’ ευθείας ανάθεση από το Δημόσιο. 

Αυτό είναι οριστικό. Απαγορεύεται από το Νόμο. Άρα εμείς είμαστε παράνομοι. 

Παρακαλώ, να διακόψουμε τη σύμβαση αυτή. Διότι θα έχουμε οπωσδήποτε σοβαρά 

προβλήματα. Εγώ το είχα ψηφίσει, αφού μας είχε δώσει το λόγο της τιμής του ο κ. 

Δήμαρχος, ότι όλα είναι εντάξει. Τώρα όμως, υπάρχουν κοινοτικές οδηγίες που 

απαγορεύουν ρητώς απ’ ευθείας ανάθεση. Δεν έχει δικαίωμα να κάνει ο Δήμος ούτε 

το Κράτος. 

 κα Ζαπάρα: Εγώ πριν τοποθετηθώ, θα ήθελα να κάνω μια ερώτηση στον κ. 

Δήμαρχο, βάσει αυτών που είπε. Η διαδικασία ανάθεσης του ερευνητικού 

προγράμματος από τους άλλους Δήμους, ήταν η ίδια με μας;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ίδια.  
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κα Ζαπάρα: Και τι έγινε; Αυτό δεν διεκόπη; Δεν καταγγέλθηκε;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν έγινε καταγγελία. Σε εμάς έγινε.  

κα Ζαπάρα: Όσο αναφορά την οικονομική  αδυναμία που υπήρχε από μας 

προς τους επιστήμονες για το ερευνητικό πρόγραμμα και δεν προχώρησαν, πόσα 

χρήματα πήραν και πόσα έχουν να πάρουν ακόμη; Ξέρετε;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πήραν περίπου 67 εκ. δρχ. 

κα Ζαπάρα: Έμεινε δηλαδή υπόλοιπο, περίπου 30 εκ. δρχ. Βάση αυτών των 

οδηγιών που μας έχουν  έρθει απ’ έξω, εγώ έχω ένα χαρτί από τον κ. Κουροπαλάτη 

που απευθύνεται στον κ. Δήμαρχο Σερρών και προτείνει προς το Δ.Σ. βάση των 

άρθρων των νόμων, την διακοπή της σύμβασης βάση του άρθρου 8 αυτής και η 

προθεσμία συμμόρφωσης λήγει 19/11/2001, σήμερα δηλαδή.  Τώρα, βάση αυτού που 

προτείνετε  εσείς κ. Δήμαρχε, για να δούμε τι πρέπει εδώ πέρα να αποφασίσουμε, αν 

δεν ψηφίσουμε την διακοπή όπως ζητάει η Ε.Ε. και ψηφίσουμε αυτό που προτείνετε, 

δηλαδή την αναστολή, μήπως νομίζετε ότι αυτό θα φέρει τον Δήμο σε δυσκολότερη 

θέση; Κατ’ αρχάς γιατί  λειτουργήσαμε όπως λειτουργήσαμε και που φυσικά δεν το 

κάναμε με πρόθεση να παρανομήσουμε.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν παραπέμπεται ο Δήμος, ζητιέται από το Υπ. 

Εξωτερικών και Εσωτερικών και κοινοποιείται σε μας, να συμμορφωθούμε. 

κα Ζαπάρα: Ναι, λέει εδώ, να συμμορφωθούμε και να κάνουμε διακοπή της 

σύμβασης. Ο προβληματισμός είναι ο εξής: αν τελικά περάσουμε όχι στην διακοπή, 

αλλά στην αναστολή, μήπως τελικά βρεθούμε και σε ακόμη δυσκολότερη θέση. 

Μήπως με την διακοπή σήμερα είμαστε εντάξει και νόμιμοι ως προς την απόφαση 

και τις οδηγίες της Ε.Ε. και βρούμε μια άλλη φόρμουλα μετά. Γιατί εδώ, έχουν δοθεί 

και χρήματα και πρέπει οπωσδήποτε με αποφάσεις μας εδώ να καλυφθεί και αυτή η 

αμοιβή. Έτσι δεν είναι; Αν τελικά μέσα από το πρόγραμμα όπως προκύπτει δεν 

μπορούν αυτά τα χρήματα να δικαιολογηθούν, θα  πρέπει μετά να περάσουμε σε μια 

άλλη απόφαση και εγώ προσωπικά θεωρώ ότι σήμερα πρέπει να ψηφίσουμε την 

διακοπή, να είμαστε νομότυποι και σε μια άλλη φάση με άλλες ενέργειες, πάλι με 

αποφάσεις του Δ.Σ. να βρούμε μια καινούργια φόρμουλα  για να αμειφθεί και αυτή η 

ομάδα που δούλεψε. Και να συνεχιστεί. Γιατί έτσι νομίζω, ότι τώρα ποια αυτή τη 

σειρά πρέπει να ακολουθήσουμε. Εάν δεν μπορούμε βάση αυτού του προγράμματος, 

που να είναι εγκεκριμένο από την Ε. Ε., να περάσουμε σε άλλη φάση για να 

δικαιολογήσουμε και τα χρήματα που δώσαμε.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ήθελα να το πω στο τέλος, αλλά μου δίνεται η ευκαιρία να 

το πω τώρα.  Η άποψη των Νομικών είναι,  ότι και η αναστολή είναι περίπου 

ταυτόσημη με την διακοπή. Μου άφησαν όμως ένα περιθώριο 1 %, να μου 

απαντήσουν πριν σταλεί επισήμως ο φάκελος σε μας. Πριν σταλεί επισήμως η 

απάντησή μας στην Ε.Ε. Εάν μας πουν, ότι είτε αναστολή είτε διακοπή είναι το ίδιο  

πράγμα, δηλαδή δεν παράγει έννομα αρνητικά  αποτελέσματα το ένα και το άλλο 

θετικά, νομίζω ότι πρέπει να πάρουμε απόφαση για αναστολή. Έτσι κι αλλιώς το 

πρόγραμμα δεν εκπονείται τώρα. Μου άφησαν όμως ένα πολύ μικρό περιθώριο - και  

θα το ξέρω αύριο ή  μεθαύριο – ότι είναι καλύτερα να κάνουμε διακοπή, ζητώ την 

συγκατάθεση του Δ.Σ. η απόφαση να γραφεί σαν διακοπή.  

κα Ζαπάρα: Ξέρετε γιατί σας λέω, να προσέξουμε αν πρέπει να γράψουμε 

διακοπή; Γιατί αν όντως αποκλειστούμε απ’ αυτή την περίπτωση, εμείς είμαστε εδώ 

σαν Δ.Σ.,  να προχωρήσουμε  σε  μια  νέα  απόφαση  με  νόμιμες  διαδικασίες  για  να  
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εγκριθούν και τα χρήματα. Γιατί θα βρεθούμε να μην είμαστε σωστά καλυμμένοι 

οικονομικά απέναντι στο Πανεπιστήμιο.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν υπάρχει πρόβλημα για όσα πληρώσαμε.  

κ. Γκότσης: Πάντως υπάρχει κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι 

προβληματισμός πάνω σ’ αυτό το θέμα και θα πω: «μπρος γκρεμός και πίσω ρέμα». 

Έχουν τελειώσει δυο φάσεις, έχουμε πληρώσει περίπου 67 εκ. δρχ., 98 είναι τα 

εκατομμύρια, 118 εκ. με τον ΦΠΑ. Εάν μεν διακόψουμε, δεν θα έχουμε την τρίτη 

φάση, που είναι το πιλοτικό πρόγραμμα της μελέτης. Να πούμε να δώσουμε την τρίτη 

φάση σε κάποιο άλλο μελετητικό γραφείο με διαγωνισμό, νομίζω ότι δεν θα δέσουν 

αυτά τα δύο. Οι δύο φάσεις με την τρίτη, από άλλο μελετητικό γραφείο. Η σειρά της 

αλληλογραφίας που είχαμε - κι εδώ είναι ο προβληματισμός μου – λέει, το πρώτο 

ήταν πάρα πολύ σκληρό, ότι εμείς δώσαμε το πρόγραμμα σε μια ομάδα έρευνας – 

αποκαλεί δηλαδή το Πανεπιστήμιο μια ομάδα – και λέει ότι η παραχώρηση έγινε  

χωρίς να προηγηθεί κανένας διαγωνισμός. Ομόφωνα όλοι το στηρίξαμε αυτό και έχω 

τους ενδοιασμούς μου και τους προβληματισμούς μου, μήπως με το ότι ψηφίσαμε 

ομόφωνα, κληθούμε να απολογηθούμε, όπως πολλές φορές μας καλεί ο Εισαγγελέας, 

να μας ρωτήσει γιατί το κάναμε. Γιατί πρέπει να προβληματιστούμε, εάν πρέπει να 

συμμορφωθούμε με αυτά που  μας λέει η Ευρωπαϊκή Κοινότητα, ή όχι. Δηλαδή, εμείς 

όλοι μας ψηφίσαμε γι’ αυτό το ερευνητικό πρόγραμμα. Όλοι μας θέλουμε αυτόν τον 

σχεδιασμό που θα δώσει την ανάπτυξη στην πόλη, που θα δώσει την πνοή και θα 

διορθώσει αυτό τον βεβαρημένο πολεοδομικό ιστό. Αλλά από την άλλη πλευρά, είναι 

πάρα πολύ σκληροί αυτοί που λένε ότι δεν είμαστε εντάξει, όσον αφορά τις διεθνείς 

δημόσιες συμβάσεις. Κύριε Δήμαρχε, θέλουμε όλοι να σας βοηθήσουμε. Όμως 

προσέξτε μήπως με την απόφαση που θα πάρουμε, μας πουν αύριο-μεθαύριο όλους 

μαζί, περάστε ένας-ένας γιατί το ψηφίσατε, ενώ ήρθαν οι εντολές.  

κ. Τερζόπουλος: Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, αυτού του είδους οι 

ιστορίες, θέλουν και ένα ρίσκο. Και να εξηγήσω τι εννοώ. Κάνοντας προσφυγή και 

πολλές προσφυγές, είναι αφορμή για να γίνει ένα νομοθέτημα. Εάν συνεπώς 

στηρίξουμε τις αιτιάσεις και τις αιτιολογίες μας και δεν πρέπει να παραδοθούμε. 

Πρέπει να στηρίξουμε, εφόσον υπάρχουν ερείσματα  από τη νομική δική μας πλευρά 

βάσιμα, την προσφυγή μας. Έτσι γίνονται τα νομοθετήματα. Και ο νομοθέτης από 

προσφυγές παίρνει αφορμή και νομοθετεί και προτείνει. Συνεπώς, να μην 

παραιτηθούμε με την πρώτη επιστολή της Ε.Ε., που μπορεί να μην είναι  σωστή.  

κ. Αναστασιάδης: Μα είναι απόφαση αυτή κ. Αντιδήμαρχε! Είμαστε 

παράνομοι.  

κ. Τερζόπουλος: Μας δίνεται η δυνατότητα από την πλευρά του Ελληνικού 

Κράτους, να κάνουμε προσφυγή. Συνεπώς, πρέπει να στηρίξουμε τις αιτιάσεις μας, 

προκειμένου να δικαιωθούμε.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή  πιστεύει, ότι είναι ένα έργο που το 

κάνει ο Δήμος, αλλά το κάνει το Πανεπιστήμιο.  Και ότι δεν είναι έρευνα ανάπτυξης. 

Εδώ η αντίθεση – κι έτσι πραγματικά είναι – ότι άσχετα αν την χρησιμοποιεί ο 

Δήμος, είναι μια έρευνα που συμβάλλει στην ανάπτυξη. Και μάλιστα, η 

αρχιτεκτονική σχολή του Πανεπιστημίου της Θεσ/νίκης, έχει κάνει μια έδρα που την 

ονομάζει «ΑΝΑΚΤΙΣΤΟ» και σκοπό έχει το ξανακτίσιμο των πόλεων μεσαίου 

μεγέθους. Και σ’ αυτή την έδρα, ο κύριος προβληματισμός βγαίνει από την μελέτη 

που γίνεται για τον Δήμο Σερρών.  Έχει καθαρά επιστημονικό χαρακτήρα. Άσχετα αν  
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τα πορίσματα αυτά  μπορεί να είναι ωφέλιμα για μας. Ανάλογα με το πώς θα τα 

χρησιμοποιήσουμε. Εδώ θέλω να πω 2-3 πράγματα: ότι φαίνεται πως κάποια κατάρα 

μας κυνηγάει. Διότι αυτά τα πράγματα, λίγο να ξέρει κανείς από Τοπική 

Αυτοδιοίκηση, γίνονται  παντού. Και η επιστημονική γνώση παγκοσμίως 

χρησιμοποιείται, ιδίως στην Αμερική,  τα πανεπιστήμια είναι άμεσα συνδεδεμένα με 

την παραγωγή ακόμη και την βιομηχανική και  φαρμακευτική έρευνα, κ.λ.π. Ακόμη 

και αυτοί το αναγνωρίζουν, ότι είναι εξειδικευμένη έρευνα.  

κ. Γκότσης: Κύριε Δήμαρχε, συγνώμη που σας διακόπτω, αλλά κάπου σε 

κάποιο έγγραφο λέει, ότι ακόμη και για έρευνα, θα έπρεπε να γίνει διαγωνισμός 

μεταξύ των γραφείων ερευνών των πανεπιστημίων.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εδώ είναι που αγνοούν, ότι τα επιστημονικά ιδρύματα δεν 

είναι εργολάβοι για να κάνουν διαγωνισμούς. Νομίζω ότι κι εμείς δεν το στηρίξαμε 

σωστά νομικά την πρώτη φορά. Τώρα βέβαια έχουμε καλύτερο εξοπλισμό και 

πιστεύω, ότι μπορεί να υπάρξουν αποτελέσματα.  Όμως θα ήθελα να πω δυο 

πράγματα: γιατί έχουμε ανάγκη την επιστημονική γνώση από καταξιωμένους 

επιστήμονες; Όλοι αυτοί εδώ οι αρχιτέκτονες, που κάνουν εδώ την καταγγελία και 

συνεργάστηκαν γι’ αυτή, - το λέω με λύπη μου αυτό - υπήρξαν μαθητές  του 

Λαγόπουλου, του Κωτσόπουλου, που είναι κορυφές. Ο Πρόεδρος  είναι μέλος της 

Ακαδημίας Αθηνών. Δεν είναι δηλαδή αστεία ιστορία.  

κ. Μπάρκας: Συγνώμη που διακόπτω, αλλά νομίζω ότι η Ε.Ε. χαρακτηρίζει 

την ενέργεια του Δ.Σ. Και δεν λέει τίποτα για το Πανεπιστήμιο.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εδώ υπάρχουν και πολλά νήματα να ξέρετε. Ορατά ή 

αόρατα. Διότι η πρώτη θεμελίωση είναι αστεία. Είχαμε βγάλει εμείς ένα 

εκλαϊκευμένο δελτίο τύπου. Και στηρίζονται στο δελτίο τύπου. Λέει δηλαδή, ότι 

αφού το δελτίο τύπου λέει ότι είναι μελέτη,  άρα δεν είναι έρευνα. Όμως το ότι η 

πόλη μας τα έχει ανάγκη αυτά, έγινε φανερό από τότε που μεγάλωσε. Εάν είχαμε από 

το 1980 και μετά ένα τέτοιο ερευνητικό πρόγραμμα, νομίζετε ότι η περιαστική οδός, 

η νότια περιφερειακή, θα περνούσε μέσα από το Τελωνείο, μέσα από το Δασαρχείο; 

Έφαγε το μισώ Ηρώων. Και θα το καταγγείλω, ότι στο σχεδιασμό αυτό, συνήργησαν 

τοπικοί και μάλιστα μερικοί απ’ αυτούς που μας κατήγγειλαν. Και δεν ντρέπονται. 

Έχει γίνει ένα σοβαρό έγκλημα σε βάρος  της ανάπτυξης της πόλης. Φάγαν ολόκληρη 

την έκταση του Τελωνείου, και σκεφτείτε να γίνει και διπλή η περιαστική, που πρέπει 

να γίνει, το Δασαρχείο, το Ηρώων το μισό - ένα ιστορικό μέρος -  και αυτά τα 

εισηγήθηκαν ποιοι; Δεν είμαι αντίθετος, αλλά για όνομα του Θεού, δεν είναι όλα 

τοπικά συμφέροντα και όλα δεν είναι θέματα οικονομικά για την τσέπη κάποιων 

μελετητών. Ανώνυμα δε και άνανδρα, οι ίδιοι οι άνθρωποι, με κατήγγειλαν στα 

δικαστήρια για παράβαση καθήκοντος. Τόσος είναι ο ανδρισμός τους και τόση η 

ευθύνη τους, χωρίς να λάβουν υπόψη τους ότι πήρε μια απόφαση το Δ.Σ. ομόφωνα. 

Κι εγώ όταν λέω ότι είναι σωστό αυτό, ούτε νομικά ξέρω, ούτε τεχνικά. Μας 

εισηγούνται οι υπηρεσίες, βλέπω τον Δήμαρχο της Λάρισας και τον ρωτάω: «τι 

κάνατε εκεί και η πόλη από λασπούπολη που ήταν, έγινε μια από τις πιο ωραίες 

πόλεις»; «Από το 1985», μου απάντησε. «Κάναμε ερευνητικό πρόγραμμα με το 

Πανεπιστήμιο Θεσ/νίκης». Τα Τρίκαλα, που τους ρωτήσαμε, μας είπαν ότι έκαναν 

ερευνητικό πρόγραμμα με το Πανεπιστήμιο Θεσ/νίκης. Εμείς εδώ πέρα, υπήρχε  ένα 

πρόβλημα, όταν κατασκευαζόταν για το Αυτοκινητοδρόμιο, για την υπόγεια διάβαση, 

κάναμε   ερευνητικό   πρόγραμμα   με   το  Πανεπιστήμιο  Θεσ/νίκης.  Το  Συμβούλιο  
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Περιοχής, ερευνητικό πρόγραμμα με το Τ.Ε.Ι. Διάνοιξη Πολυζωίδη επάνω, ένα 

πρόβλημα γρίφος. Και όμως, μας φέρανε επιστημονική λύση, έγινε ένας δρόμος και 

εξασφαλίστηκε η περιοχή τουλάχιστον από την φωτιά. Και το χειρότερο απ’ όλα 

είναι, ότι δεν βλέπουν πως ένα τέτοιο ερευνητικό πρόγραμμα για τον ίδιο τον τεχνικό 

κόσμο, παράγει και θα παράγει ένα πλήθος μελετών και έργων. Ποιοι θα τα κάνουν 

αυτά; Όμως εδώ υπάρχει εμπάθεια. Κύριέ μου, γιατί εσύ μας κάνεις τον έξυπνο; 

Είσαι φιλόλογος, ή είστε γιατροί, ή είστε δικηγόροι. Εδώ ήρθαν προχθές και μας 

είπαν: δεν μας ρωτήσατε εμάς για την σύμβαση για την Τηλεθέρμανση! Εμείς την 

συμβουλή του τεχνικού κόσμου την ζητήσαμε. Τους καλέσαμε. Αλλά θα  πρέπει εδώ 

και πιστεύω ότι θα έχω την στήριξη όλων σας, ότι τον Δήμο Σερρών τον διοικεί το 

Δ.Σ. Δεν τον διοικεί ούτε ο σύλλογος αρχιτεκτόνων, ούτε ο σύλλογος μηχανικών. 

Ούτε κανένας επιστημονικός, ή  άλλος σύλλογος. Ο Δήμος Σερρών, πάντοτε 

χρησιμοποιεί και θα χρησιμοποιεί τις επιστημονικές συμβουλές, την κοινωνική 

συναίνεση και συνεργασία, αλλά έδειξε όχι μόνο με μία, αλλά με πολλές Δημοτικές 

Αρχές, την ευθύνη και την σοβαρότητα απέναντι στα προβλήματα της πόλης. Και 

κάτι που θέλω να σας πω. Αυτά που χρειάζονται για την πόλη, θα τα κάνουμε. Ακόμη 

κι αν μας σταματήσουν. Θα βρούμε τρόπο να κάνουμε τις πιλοτικές μελέτες. 

Ευχαριστώ.  

κ. Γκότσης: Οι επιστημονικές ομάδες της πόλης μας, όπως είναι οι 

ηλεκτρολόγοι – μηχανολόγοι, οι αρχιτέκτονες κ.λ.π., έχουν το παράπονο ότι δεν 

συνεργάζεται …… 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Την χώρα γενικά, την διοικούν οι πολιτικοί. Και 

χρησιμοποιούν τους τεχνοκράτες σαν σύμβουλους και συνεργάτες.  

κ. Γκότσης: Σωστά. Επειδή όμως εμείς εδώ κατά κόρον έχουμε πει, κι εσείς 

κ. Δήμαρχε, ότι θέλουμε ενεργούς πολίτες και θέλουμε να συμμετέχουν όλοι στην 

ανάπτυξη της πόλης, οι επιστημονικές αυτές ομάδες θεωρούν ότι δεν συνεργάζεται ο 

Δήμος μαζί τους. Δεν λέω για μερικούς, μιλώ για τα Προεδρεία τους.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μερικοί θεωρούν ότι η συνεργασία είναι υπό κηδεμονία 

καθεστώς για το Δήμο. Νομίζουν ότι επειδή είναι αρχιτέκτονες, πρέπει να μας 

κηδεμονεύουν, ή επειδή είναι μηχανικοί. Λόγω χάρη, τους καλέσαμε παντού. Στις 

παρουσιάσεις,  στην Τηλεθέρμανση, με την  μελέτη που μας έφεραν πάνω στο 

ΔΗΠΕΘΕ, κ.λ.π., δεν τους περιφρονήσαμε ποτέ. Όταν όμως δουν  ότι κάπου ή δεν 

προσέχουν, ή ότι θίγονται συμφέροντα, όχι όλοι αλλά μερικοί, τότε αντιδρούν.  

κ. Γκότσης: Τι θα κάνουμε τώρα;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αναστολή με την αίρεση διακοπής, εάν είναι σίγουρη η 

νομική διαβεβαίωση, ότι πρέπει να γίνει διακοπή. 

κ. Παπαδόπουλος: Υπάρχει καμία αντίρρηση στην  πρόταση του Δημάρχου; 

κ. Αναστασιάδης: Ναι, εμείς μιλάμε για διακοπή.  

κ. Παπαδόπουλος: Έβαλε μια παράμετρο ο κ. Δήμαρχος. Η πρόταση είναι: 

αναστολή μέχρι να πάρουμε την τελική απόφαση από το Νομικό Σύμβουλο, που αν 

πει ο Νομικός Σύμβουλος ότι υπάρχει κώλυμα, γίνεται διακοπή και υπάρχει και η 

πρόταση που λέει: απ΄ ευθείας διακοπή.  

 

 

Το θέμα τίθεται σε ψηφοφορία.   
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κ. Τερζόπουλος:  ΝΑΙ, στην αναστολή  

κ. Καϊδατζής: ΝΑΙ, στην αναστολή 

  κ. Μισυρλής:     ΝΑΙ, στην αναστολή 

 κ. Νέδος:                ΝΑΙ, στην αναστολή 

            κ. Τότσιος: ΝΑΙ, στην αναστολή 

            κ. Βαβαλέκας: ΝΑΙ, στην αναστολή 

κ. Αργυριάδης: ΝΑΙ, στην αναστολή 

κ. Σαουλίδης: ΝΑΙ, στην αναστολή 

κα Κωνσταντινίδου: ΔΙΑΚΟΠΗ 

κ. Σίγκας: ΔΙΑΚΟΠΉ 

 κ. Νυκτοπάτης:    ΔΙΑΚΟΠΗ 

κ. Μπάρκας: ΔΙΑΚΟΠΗ 

κ. Σωτηριάδης: ΔΙΑΚΟΠΗ 

κ. Βλάχος Ι.: ΔΙΑΚΟΠΗ 

κα Ζαπάρα: ΔΙΑΚΟΠΗ 

κ. Αναστασιάδης: ΔΙΑΚΟΠΗ 

κ. Βλάχος Ηλ.:  ΔΙΑΚΟΠΗ 

κ. Γκότσης: ΔΙΑΚΟΠΗ 

κ. Βέρρος:  ΝΑΙ, στην αναστολή  

κ. Κουρουζίδης: ΝΑΙ, στην αναστολή 

κα Εμμανουηλίδου: ΝΑΙ, στην αναστολή 

κ. Καβακλιώτης: ΝΑΙ, στην αναστολή 

κ. Στρατουδάκης: ΝΑΙ, στην αναστολή 

κ. Συμεωνίδης Δημ.: ΝΑΙ, στην αναστολή 

κ. Περδίκης: ΝΑΙ, στην αναστολή 

 κ. Παπαδόπουλος    ΝΑΙ, στην αναστολή 

 

 

 - Εγκρίνεται με 16 ψήφους υπέρ.  

 

 

 

 Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

 

1051 / 2001 Έγκριση συνέχισης προγρ/των χρηματοδοτούμενων από Β΄ Κ.Π.Σ., 

που υλοποιούνται από ΔΕΠΚΑ και ΔΕΠΣ.  
 

 1052 / 2001 Γνωμοδότηση του Δ.Σ. για τον ΟΕΥ του Ν.Π. «1ος Βρεφονηπιακός 

Σταθμός Δήμου Σερρών».                  

 

1052α/ 2001 Ομοίως του Ν.Π. «1ος Παιδικός Σταθμός Δήμου Σερρών».  

 

1053 / 2001 Αίτηση παράτασης παραχώρησης στο Δήμο του Τουριστικού 

Περιπτέρου και έγκριση της δια δημοπρασίας μισθώσεώς του. 
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1054 / 2001 Έγκριση φιλοξενίας αντιπροσωπείας από το Βελίκο Τύρνοβο 

Βουλγαρίας.   

 

1055 / 2001 Έγκριση καταβολής επιδομάτων σε υπαλλήλους του Δήμου.   

 

1056 / 2001 Επανασυγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «39η Σ.Ε. 18ου 

Νηπ/γείου Σερρών».   

1057 / 2001 Σύσταση Ν.Π. με την επωνυμία : «57η Σ. Ε. 1ου Λυκείου Σερρών».  

 

1058 / 2001 Τροποποίηση συστατικής πράξης του Ν.Π. με την επωνυμία: «1η Σ.Ε. 

1ου Γυμνασίου - 1ου Λυκείου Σερρών». 

 

1059 / 2001 Έκδοση κανονιστικής απόφασης περί καθορισμού τέλους κατάληψης 

πεζοδρομίου ή οδού για την τοποθέτηση κάδων συλλογικής και 

αποκομιδής μπαζών και άλλων υλικών πλην απορριμμάτων, με βάση 

την αρ. 29/2001 Α.Δ.Ε. 

 

1060 / 2001 Αποδοχή χρηματοδότησης 46.000.000 δρχ. και κατανομή αυτής στα 

Ν.Π. Παιδικοί και Βρεφονηπιακοί Σταθμοί Δήμου Σερρών. 

 

1061 / 2001 Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην έκτακτη γενική συνέλευση των 

μετόχων της ΕΔΕΧΥ στην Θεσσαλονίκη.  

 

1062 / 2001 Έγκριση απασχόλησης εποχικού  προσωπικού επί δίμηνο.   

 

1063 / 2001 Έγκριση συμβιβασμού του Δήμου με ιδιοκτήτες ρυμοτομούμενης 

έκτασης των κ.κ. Μαρίας και Ευσταθίου Χάψαλη. 

 

1064 / 2001 Συμβιβασμός του Δήμου με ιδιοκτήτη ρυμοτομούμενης έκτασης κ. 

Διονύσιο Κίτσιο.                                    

 

1065 / 2001 Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

εμβαδού 14,20 τ.μ. στους δικαιούχους: α)Μαδεμλή Αθ., β)Μαδεμλή 

Μπουμπουλίνα συζ. Αθ., γ)Μαδεμλή Κω/νο, κ.λ.π. 

 

1066 / 2001 Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

εμβαδού 0,40 τ.μ. στους δικαιούχους Σταμπουλή Στ. και Σταμπουλή 

Γεώργιο. 

 

1067 / 2001 Έγκριση της αριθμ. 53/2001 απ. Δ.Ε. ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. περί κατάρτισης και 

ψήφισης πρ/σμού έτους 2002.          

 

1067α/ 2001 Ενημέρωση Δ.Σ. επί αποφάσεων 20, 26 και 22/2001 της Δ.Ε. Δ.Ε.Π.Σ.   
 

1068 / 2001 Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης: «Σύνταξη 

οριζοντιογραφίας-υψομετρίας δύο τμημάτων οδών Αγ. Συμεών και 

Μετοχίου-Ξηροτόπου». 
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1069 / 2001 Έγκριση ανάθεσης μελέτης: «Ολοκλήρωση χαρτογράφησης Δ.Δ. 

Οινούσας από οικία Δημ. Ταίρη προς παλιά Δεξαμενή  και κατά μήκος 

του δρόμου ρυμοτομίας έως το ρέμα και κατά μήκος του ρέματος έως 

την ποτίστρα και κατά μήκος του δρόμου Χιονοχωρίου έως καινούργια 

δεξαμενή». 

 

1070 / 2001 Έγκριση μελέτης του έργου: «Άρδευση-φυτεύσεις πάρκινγκ βαρέων 

οχημάτων».   

    

1071 / 2001 Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή δρόμου για πρόσβαση στον 

οικισμό και την ευρύτερη περιοχή Χιονοχωρίου – Δ.Δ. Οινούσας (Β’ 

Φάση)».  

 

1072 / 2001 Έγκριση συνέχισης της μελέτης: «Πράξη εφαρμογής Π.Μ. 

<Εργατικών Κατοικιών Δήμου Σερρών>».           

 

1073 / 2001 Ομοίως «Πράξη εφαρμογής Π.Μ. <Σιγής-Γονατά Δήμου Σερρών>».  

 

1074 / 2001 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του 

έργου: «Ασφαλτόστρωση οδών Φλέμινγκ και Βύρωνος». 

 

1075 / 2001 Συμπλήρωση δικτύου Φ.Ο.Π. σε υπάρχοντες στύλους της Δ.Ε.Η.  

 

1076 / 2001 Αναστολή εκπόνησης του ερευνητικού προγράμματος με τίτλο: 

«Αναβάθμιση της πόλης των Σερρών: πλαίσιο προτύπων ερευνητικών 

μελετών και πιλοτικό πρόγραμμα υλοποίησης». 

 

1077 / 2001 Απόδοση τιμής στον συγγραφέα Ιάκωβο Καμπανέλλη.   

 

1078 / 2001 Έγκριση μελέτης: «Προμήθεια (1) Ασυρμάτου και (1) Η/Υ. 

 

1079 / 2001 Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των 

Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

1080 / 2001 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του κ. Κουρουζίδη 

Μηνά και της κας Ιωαννίδου Παρασκευής.  

 

1081 / 2001 Ομοίως υπαλλήλων του Γραφείου Τύπου.                     

 

1082 / 2001 Ομοίως αντιπροσωπείας  που μετέβη στην Ιταλία.             

 

1083 / 2001 Έγκριση καταβολής συνδρομής έτους 2000 στον Διαρκή Κώδικα 

Νομοθεσίας.  

 

1084 / 2001 Έγκριση δαπάνης επίδοσης εγγράφων από δικαστική επιμελήτρια.  
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1085 / 2001 Έγκριση δαπάνης για τέλη και δικαιώματα του Υποθηκοφύλακα 

Σερρών.     

 

1086 / 2001 Έγκριση δαπάνης βράβευσης Χριστουγεννιάτικης βιτρίνας.  

 

1087 / 2001 Έγκριση δαπανών φιλοξενίας αντιπροσωπείας από τη Fosses Γαλλίας.     

 

1088 / 2001 Έγκριση δαπάνης δημοσίευσης διακήρυξης του έργου: 

«Ηλεκτροφωτισμός δημοτικού γηπέδου», λόγω ακύρωσής του. 

 

1089 / 2001 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος Καφετέρια 

του κ. Κωταίδη Χρήστου. 

 

1090 / 2001 Ομοίως του Καφενείου του κ. Καζέλη Ευαγγέλου.   

 

1091 / 2001 Ομοίως του Καφέ-Μπουγατσάδικου του κ. Παλούση Νικολάου.    

 

1092 / 2001 Ομοίως του Κομμωτηρίου της κας Πολυχρονίδου Δήμητρας. 

 

1093 / 2001 Ομοίως του Καφεκοπτείου κ.λ.π. του κ. Μαρκέτου Χαράλαμπου. 

 

1094 / 2001 Ομοίως του Καφενείου του κ. Τσαρσιταλίδη Βασιλείου.  

 

1095 / 2001 Ομοίως Πρατηρίου Γάλακτος της κας Σωτίδου Δήμητρας. 

 

1096 / 2001 Ομοίως του Καφέ-Αναψυκτηρίου της κας Γελαντζή Ευδοξίας. 

 

1097 / 2001 Ομοίως του Καφενείου του κ. Παπούλη Νικολάου. 

 

1098 / 2001 Ομοίως του Πρατηρίου Γάλακτος της κας Καρκάνη Ελένης.  

 

1099 / 2001 Ομοίως του Πρατηρίού Γάλακτος της κας Κλιγκάτση Ζωής. 

 

1100 / 2001 Ομοίως Μ.Ο στην Καφετέρια των κ.κ. Τσακιρίδη Αλεξ. – Λαζαρίδη 

Φιλ. 

 

1101 / 2001 Ομοίως Μ.Ο στο Καφενείο του κ. Γεράκη Γεωργίου.  

 

1102 / 2001 Ομοίως ίδρυσης και λειτουργίας Κέντρου Διασκέδασης – Μπαρ του κ. 

Μπακογιώργου Κων/νου. 

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                     

 

 

   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                              
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

 
Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

 Αργυριάδης Νικόλαος  

 

 Βαβαλέκας Ιωάννης  

 

Βέρρος Κων/νος  

 

Βλάχος Ηλίας 

 

  Βλάχος Ιωάννης 

 

 Γκότσης Ηλίας  

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

 Ζαπάρα Μαίρη 

 

 Καβακλιώτης Αντώνιος  

 

Καϊδατζής Νικόλαος  

 

Κουρουζίδης Μηνάς  

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μισυρλής Σπυρίδων 

 

 Μπάρκας Αθανάσιος  

 

Νέδος Νικόλαος  

 

 Νυκτοπάτης  Αντώνιος  

 

Σαουλίδης Στυλιανός  

 

Σίγκας Γεώργιος  

 

Στρατουδάκης Στυλιανός  

 

Συμεωνίδης Δημήτριος  

 

Σωτηριάδης Δημήτριος  

 

Τερζόπουλος Γεώργιος  

 

Τότσιος Ηλίας 

 


